
   

PvdA Stichtse Vecht 
Technische vragen Drank- en horecawetverordening 
 
 
 
Stichtse Vecht, 30 augustus 2013 
 
 
 
Geachte mevrouw Morssink, 
 
Op 9 september staat de Drank- en Horecawetverordening op de agenda van de werksessie 
van de raad. De fractie van de PvdA heeft daarover een aantal technische vragen. 
 
1. Onder welke bepalingen vallen informatieavonden, die met enige regelmaat worden 

georganiseerd in dorpshuizen door bijvoorbeeld gemeente, dorpsraden of 
Rijkswaterstaat? Beschouwt u deze avonden als behorend tot de doelstellingen van 
dorpshuizen, waardoor ze onder artikel 2 vallen? Of is hier sprake van bijeenkomsten 
van niet-persoonlijke aard, zodat ze onder artikel 3 vallen? 
 

2. Op pagina 1 van het raadsvoorstel maakt u melding van uw overweging om te werken 
met ontheffingen en niet met meldingen. Als argument voert u aan dat het om “een 
nieuw fenomeen” gaat. Al vele jaren vinden in para-commerciële instellingen 
bijeenkomsten van persoonlijke en niet persoonlijke aard plaats, zoals recepties, 
rouwbijeenkomsten, verjaardagen. Waarop doelt u precies als u het heeft over een 
nieuw fenomeen?  
 

3. U wilt monitoren op ongeregeldheden, schrijft u op pagina 1 van het raadsvoorstel. 
Kunt u aangeven aan welke ongeregeldheden u denkt? En kunt u dan vervolgens 
aangeven welke van deze ongeregeldheden er sinds het bestaan van Stichtse Vecht in 
januari 2011 hebben plaats gevonden en hoe vaak? Wij zouden dat graag zien 
uitgesplitst naar rechtspersonen die zich met sport bezig houden en dorpshuizen, de 
belangrijkste instellingen, die dit beleid raakt. 
 

4. Met enige regelmaat worden in dorpshuizen rouwbijeenkomsten georganiseerd, waarbij 
soms ook bier, wijn of een borrel wordt geschonken. Volgens de verordening zou 
ontheffing voor een dergelijke bijeenkomst mogelijk zijn, indien uiterlijk 6 weken voor 
datum aangevraagd. Praktisch gezien zijn samenkomsten na begrafenissen en 
crematies daarmee niet meer mogelijk, indien bij de nabestaanden de wens bestaat dat 
er ook alcohol wordt geschonken. Als we zouden werken met meldingen in plaats van 
ontheffingen, kan de termijn dan worden ingekort? 
 

5. Welk tarief moet betaald worden voor aanvraag van een ontheffing in het kader van 
deze verordening? 
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6. Eén van de doelstellingen van de wet is het tegengaan van drankmisbruik, met name 
van jongeren. In de modelverordening is geen bepaling opgenomen, die het schenken 
van alcohol tijdens jeugd(sport)activiteiten verbiedt. Is het toegestaan om een 
dergelijke bepaling in de verordening op te nemen? 
 

7. Zijn de Sportraad Stichtse Vecht en het Platform Dorpshuizen Stichtse Vecht betrokken 
geweest bij het schrijven van deze verordening, dan wel is hen om advies gevraagd? 
Wat is de mening van genoemde organen over deze verordening? 
 

Graag zien we het antwoord op bovenstaande vragen tegemoet.  
 
Vriendelijke groet, 
 
Ingrid Groenewegen 
 
Tel. 06 498 14 645 
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